
Zápisnica 7/2019 

z porady Kolégia dekana FCHPT STU zo dňa 10. decembra 2019 

 
 

Prítomní členovia a prizvaní hostia Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave: 

podľa prezenčnej listiny  

 

 

PROGRAM: 

1. Príprava skúškového obdobia ZS akademického roku 2019/2020 (Reháková) 

2. Správa o vzdelávacej činnosti za akademický rok 2018/2019 (Reháková) 

3. Ankety študentov (Reháková) 

4. Vyhodnotenie ŠVK 2019 (Reháková) 

5. Rôzne: 

a. Informácia o podaných návrhoch na excelentné tímy STU (Polakovič) 

b. Aktuálne informácie o projekte ACCORD (Lakatoš, Michalová, Gatial) 

c. Letná škola chemikov (Reháková) 

 

 

Dekan fakulty privítal prítomných členov a pozvaných hostí Kolégia dekana FCHPT STU. 

 

Bod 1. Príprava skúškového obdobia ZS akademického roku 2019/2020 

Prodekanka Reháková uviedla písomne predložený materiál. Skúškové obdobie končí 15‐ho februára 

2020.  K otázkam  na  koncepciu  ankiet  prodekanka  uviedla,  že  uvíta  písomné  pripomienky  zaslané 

elektronicky,  na  ktoré  bude  reagovať.  K  otázke  riešenia  termínov,  ak  príde  k  ich  kolízii  sa  bude 

pristupovať individuálne. 

Kolégium dekana berie predložený materiál na vedomie. 

 

Bod 2. Správa o vzdelávacej činnosti za akademický rok 2018/2019 

Prodekanka Reháková uviedla písomne predložený materiál spracovaný v rozsahu osemdesiat strán, 

ktorý  bol  diskutovaný  na  viacerých  fórach  a  do  20‐ho  decembra  bude  zaslaný  na  rektorát  STU. 

Prodekanka  prezentovala  z  komplexného  materiálu  vybrané  informácie  relevantné  pre  riadiacich 

pracovníkov fakulty. 

Kolégium dekana berie predložený materiál na vedomie. 

 

Bod 3. Ankety študentov 

Prodekanka  informovala  členov  Kolégia  dekana  o anketách  študentov  a  o ďalšom postupe  vedenia 

fakulty v otázkach, ktoré študenti uviedli ako zásadné z  ich pohľadu. Dekan fakulty potvrdil záujem, 

riešiť  niektoré  problémy,  ktoré  sa  v  anketách  študentov  opakovali  v  uplynulých  rokoch  aj  formou 

vytvorenia  vlastného  systému  hodnotenia  kvality  vrátane  hospitácií.  Prodekanka  upozornila,  že 

hospitačné listy musia byť vložené v AIS. 

Kolégium dekan berie predložené informácie na vedomie. 

 

 



Bod 4. Vyhodnotenie ŠVK 2019 

Prodekanka  Reháková  vysoko  hodnotila  prácu  organizačného  tímu  ŠVK  z UIAM,  ktorý  zabezpečil 

komplexne  nielen  priebeh  konferencie,  elektronické  prihlasovanie,  ale  aj  finančné  zdroje  od 

sponzorov, ktorými boli ocenení víťazi súťaže.  

20.  ročník  ŠVK  sa  uskutočnil  7. 11. 2018  a  21.  ročník  dňa  6. 11. 2019  a  pri  ich  porovnaní  úroveň 

podujatia vzrástla. 

V následnej  diskusii  sa  členovia  Kolégia  dekana  zaoberali  programami  ďalšieho  vzdelávania, 

požiadavkami na analýzu konverzného štúdia a najmä porovnanie úspešnosti konverzných II. ročníkov 

a nekonverzných I. ročníkov /prof. Híveš/.  

Porovnanie podielu zahraničných študentov na úspešnosti konverzného štúdia nie je zatiaľ vzhľadom 

na ich nízky počet relevantné pre hodnotenie /prof. Bobrík/.  

Otázka  na  vedenie  fakulty  /prof.  Jelemenský/  je,  či  plánuje  urobiť  podujatie  typu  Pedagogickej 

konferencie s cieľom podporiť náročnú prácu pedagógov vo vzťahu k náročnosti štúdia a vo vzťahu 

k požiadavkám na študentov.  

Je  možné  považovať  za  systémovú  chybu  spoločnosti,  že  neexistuje  koordinácia  medzi  výučbou 

odborných  predmetov  na  SŠ  a  VŠ,  mnohí  učitelia  nevedia  ako  sa  teraz  učí  na  stredných  školách 

a evidujeme, že študenti potrebujú viac vedomostí /prod. Reháková/.  

Musíme  učiť  na  univerzitnej  úrovní,  ktorá  sa,  žiaľ,  stále  viac  prispôsobuje  nižšej  úrovní  výučby  na 

stredných  školách  /prof.  Jelemenský/.  Na  vyššiu  úroveň  je  zameraný  najmä  III.  stupeň  štúdia 

/p. dekan/. Je potrebné vyberať tých najlepších, ktorí budú vo VaV „ťahať“ fakultu a hľadať dôvody, 

prečo klesá počet PhD. študentov /prof. Bobrík/.  

PhD. štúdium má lepšie finančné podmienky, čo môže byť motiváciou a so študentami je potrebné viac 

komunikovať,  čo  vyplýva  aj  z ankiet  /prof.  Jelemenský/,  ktoré  môžu  pomôcť  aj  pri  zadávaní  tém 

Pedagogickej konferencie. 

Zhoršenie  kvality  prípravy  študentov  sa  premieta  aj  do  ich  spokojnosti  s hodnotením  „E“  a  nízkym 

záujmom  o nadštandardné  vedomosti  napr.  aj  účasťou  na  prednáškach  excelentných  vedcov  zo 

zahraničia /prof. Milata/.  

Študentov, ktorí by spĺňali kritéria v ideálnych parametroch je možno 10 ‐20 % v jednotlivých ročníkoch 

/p.  dekan/.  Sú  otvorené  nožnice  medzi  náročnosťou  štúdia  a  platom  absolventa  a  to  vo  veľkom 

rozsahu,  trh  práce  má  dostatok  našich  absolventov,  rovnaká  situácia  je  v  Čechách  s absolventmi 

chemických programov/prof. Drtil/. 

Kolégium  dekana  berie  informáciu  na  vedomie  a  vedeniu  fakulty  odporúča  zaoberať  sa  podnetmi 

z diskusie.  Kolégium  dekana  podporuje  návrh  obnovenia  podujatia  typu  Pedagogickej  konferencie 

s rozšíreným programom. 

 

Bod 5. Rôzne 

Dekan fakulty: 

‐ informoval o stretnutí vedenia fakulty so zamestnancami a študentami a to dňa 13‐ho 

decembra 2019 v CH13 

‐ pozval prítomných na Vianočné Kolégium, ktoré sa uskutoční 17. 12. 2019 

‐ informoval, že Vedecká rada STU schválila navrhovaných členov do VEGA komisií 

Prod. Polakovič: 

‐ informoval o úspešnosti štyroch tímov zo siedmich pri výbere R‐STU z excelentných tímov 

našej fakulty, ktorým gratuluje 

Prof. Bobrík: 



‐ z plánovanej podpory najlepších tímov sa stalo niečo ako sociálna podpora slabých vo VaV 

 

STANOVISKO Kolégia dekana k postupu vedenia STU pri hodnotení excelentných tímov: 

„Súčasný systém hodnotenia excelentných tímov zo strany vedenia STU nie je podpora najlepších, ale 

pôsobí demotivačne.“ 

 

Prod. Lakatoš: 

‐ VO obstarávanie bude robiť rektorát a súťaž bude vyhlásená až po písomnom súhlase dekana 

fakulty so spracovanou dokumentáciou 

‐ osloví riaditeľov so žiadosťou o určenie kontaktnej osoby ohľadne prípravy projektu Accord 

Doc. Kaliňák: 

‐ poukázal na nezrovnalosti v projekte a niektoré nelogické naplánované úpravy, ktoré môžu 

obmedziť chod centrálnych laboratórií a na skutočnosť, že k dnešnému dňu nedostal odpovede 

na otázky, ktoré predložil projektantovi na prezentácii 

Prod. Reháková: 

‐ Letná škola chemikov sa uskutoční 18.6. – 10.7. 2020 /putovné podujatie pre SŠ/ 

‐ desať  pracovníkov  sa  vyjadrilo  k  Akreditačným  štandardom,  pripomienky  boli  zaslané  na 

Akreditačnú agentúru 

‐ ChemDay sa uskutoční 24. 3.2020 

Prod. Drtil: 

‐ logo  k 80‐temu  výročiu  fakulty  je  pripravené  a  bude  umiestnené  na  hlavičkové  papiere 

generované na stránke STU, pripravujú sa podujatia ako napr. konferencia 

‐ uskutočnilo  sa  prvé  zasadnutie  Priemyselnej  rady  fakulty  a  zápisnicu  rozpošle  všetkým 

riadiacim pracovníkom 

Prof. Rosenberg: 

‐ na úrovni STU nie  sú  stanovené parametre na plnenie ukazovateľov pre  fakulty v súvislosti 

s projektom Accord a žiada vedenie fakulty o spoluprácu v tomto smere, rovnako je potrebné 

zamerať  sa  na  personálne  matice,  na  ich  „stráženie“,  pretože  ani  Ing.  Belko  mu  nevedel 

poskytnúť konkrétne informácie 

Prof. Bobrík: 

‐ Mikulášsky športový turnaj sa uskutoční 10. decembra 2019 

 

Vybrané termíny pre akademický rok 2019/2020: 

Mikulášsky športový turnaj          10. decembra 2019 

Stretnutie so zamestnancami          13. decembra 2019 

Vianočné kolégium             17. decembra 2019 

ChemDay              24. marca 2020 

 

Bratislava 10. decembra 2019 

Zápis: 

Ing. Alena Michalová 

tajomníčka fakulty 

Overil: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan FCHPT STU 


